
Z A P I S N I K 
sa X redovne sednice Naučno-nastavnog veća Fizičkog fakulteta 

održane u utorak 27. juna 2006. godine 
 
 
Sednici  prisustvuje  42  člana Naučno-nastavnog veća. 
 
 
Službeno odsutni:    Prof. dr Goran Škoro 
    Doc. dr Ivan Videnović 
 
 
Opravdano odsutni:   Prof. dr Jagoš Purić  

Prof. dr Zoran Radović 
    Doc. dr Vladimir Milosavljević  

Doc. dr Milorad Kuraica 
Dr Andrijana Žekić  
Mr Ivan Dojčinović  
Mr Bratislav Obradović 

    Mr Slavica Spasović 
     
Neopravdano odsutni:  Prof. dr Stevan Đeniže 
    Prof. dr Dragomir Krpić 
    Prof. dr Ivanka Milošević 
    Prof. dr Borivoje Rajković 
    Doc. dr Zoran Borjan 
    Doc. dr Dušan Mihajlović 
    Doc. dr Jovan Puzović 
    Dr Edib Dobardžić 
    Dr Zoran Nikolić 
    Mr Vesna Damjanović 
    Mr Predrag Iskrenović 
    Mr Slobodanaka Kalezić 
    Mr Dragan Redžić 
    Mr Mirjana Sarvan 
    Mr Dragana Vujović 
    Duško Latas 
      
       
     
 Dekan Fizičkog fakulteta prof. dr Snežana Drndarević otvorila je sednicu u 13:15 
časova i predložila dnevni red. 
   
 

D n e v n i    r e d   
 
 

1. Usvajanje predloga Studijskih programa Fizičkog fakulteta  u skladu sa čl. 42. 
Zakona o visokom obrazovanju «Sl. Glsanik  Republike Srbije» broj 76/05 
 
 
Dnevni red je  usvojen kao što je i predložen. 
 
 



1. tačka 
  
Dekan Fakulteta, prof. dr Snežana Drndarević, ukratko je upoznala prisutne sa problemima sa 
kojima se Komisija koju je formiralo Veće susretala tokom rada na modernizaciji nastavnih 
planova. Oni se mogu svesti na dva osnovana: 

o Nerešeno pitanje finansiranja studija, odnosno i dalje zakonom neuređeno pitanje 
hoće li nadležna ministarstva finasirati samo trogodišnje studije, a ostaviti fakultetima 
da se za dalje snalaze sami za četvorogodišnje i petogodišnje studije, 

o Da li će uopšte moći, i gde će moći da rade oni koji završe trogodišnje studije. 
Predlog upućen Veću, predstavlja pre modernizaciju i usklađivanje postojećih planova nego 
neku radikalnu promenu te u tom smislu neće morati da se ide na komplikovani postupak 
akreditacije, već će izvršena usklađivanja biti tretirana samo kao modifikacija na osnovu 
preporuka Rektorata.  
 
Studije prvog i drugog  stepena: 
 
Prodekan za nastavu, Doc. dr Goran Poparić, je ispred Komisije za usklađivanje nastavnih 
planova, detaljnije obrazložio predlog za svaki od smerova. Osnove od kojih se pošlo su: 

o Uvođenje  sistema kredita –  ESPB bodova 
o Svi kursevi su jednosemestralni 
o Trećina predmeta su izborni. 

U diskusiji je učestovao veći broj članova Veća i to: Prof.dr Dojčilović, Prof. dr Filipović, 
Prof. dr Novaković, Prof. dr Mitrović, Prof. dr Damnjanović, mr Božidar Nikolić i drugi. 
 
Po okončanoj raspravi predloženo je da se  glasa u celini za izloženi predlog studijskih 
programa prvostepenih i drugostepenih studija svih smerova, a ne za svaki od smerova 
posebno.  Naučno-nastavno Veće je sa 40 glasova ZA, 2 UZDRŽANA glasa i bez  glasova 
PROTIV, usvojilo nastavne planove studija prvog i drugog stepena Fizičkog fakulteta. 
 
Studije trećeg stepena – Doktorske studije 
 
Prodekan za nauku, Prof. dr Mlađen Ćurić, detaljnije je obrazložio predlog za svaki od 
smerova. Usaglašen je predlog  sedam studijskih programa Fizike i jedan Meteorologije. 
Razvila se diskusija oko predloga da se na doktorskim studijama tri semestra posvete 
polaganju ispita iz 5 predmeta, a tri semestra radu oko doktorata. Prof. dr Mitrović je 
predložio da umesto  5 predmeta, taj broj treba smanjiti na  4 predmeta, i oko tog predloga 
glasati.  
Shodno uobičajenom postupanju kada ima više predloga,  prvo se glasa o predlogu  koji je 
obrazlagan i za koji je upućen predlog u pozivu za sednicu (preko elektronske mreže), a  
potom o onom koji je iznet na samoj sednici.  

o Za predlog sa 5 predmeta, ZA je glasalo  20 članova Veća,  
o Za  predlog sa 4 predmeta, ZA je glasalo 14 članova Veća  

 
Po okončanoj raspravi predloženo je da se  glasa u celini za izloženi predlog studijskih 
programa doktorskih  studija svih smerova. Naučno-nastavno Veće je sa 32 glasa ZA, 1 
UZDRŽANIM glasom i 1  glasom PROTIV, usvojilo studijski program doktorskih studija. 
Usvojeni studijski programi dati su u prilogu ovog Zapisnika. 
 
Pošto je iscrpljen dnevni red sednica je okončana  u 15:10 časova. 
 
Beograd, 28. juni 2006. 
 

Zapisnik vodila:                                                                 DEKAN FIZIČKOG FAKULTETA 
Lelica Vuković –Radoš                                                             Prof. dr Snežana Drndarević 


	D n e v n i    r e d  

